
Koszalin, dnia 22 października 2020r. 

Radna Rady Miejskiej 

w Koszalinie 

Dorota Róża Chałat 

Pan Piotr Jedliński 

Prezydent Miasta Koszalina 

Zapytanie 

Szanowny Panie Prezydencie, r 

w nawiązaniu do mojego zapytania z dnia 22.10.2020r. w sprawie 
bezpieczeństwa sanitarnego w koszalińskich przedszkolach proszę 
o uzupełnienie informacji. W dwóch punktach nie otrzymałam odpowiedzi 
na zapytanie. Proszę o uzupełnienie : 

1. Jak często odbywa się ozonowanie, tzn. ile razy odbyło się 
w poszczególnych przedszkolach, wg dat, kto wykonał te czynności 
z pracowników przeszkolonych ( jednodniowe szkolenie) ? 

2. Jaka jest liczba pracowników na stanowiskach sprzątaczki, robotnika 
prac lekkich, pomocy nauczyciela, nauczyciela - liczba etatów 
w podziale na stanowiska i przedszkola. 

Bardzo dziękuję za uzupełnienie danych. 

Dorota Róża Chałat 

Radna Rady Miejskiej 

w Koszalinie 


